



## Annual Member Newsletter 2022 is Now Available

## 12 August 2022

Hang Seng MPF provides an 'Annual Member Newsletter' to its members every year, and share you with the latest MPF news. In this issue, the following topics are covered:

- Hang Seng MPF fund performance at a glance;
- Hang Seng MPF awards;
- Hang Seng MPF member webinar free webinars;
- MPF management tips;
- A simple way to understand the key scheme information of Hang Seng MPF;
  and
- Be aware of the out-of-market period when transferring your MPF.

Please click <u>here</u> for the details about 'Annual Member Newsletter 2022'.

Moreover, the latest issue, 'Annual Member Newsletter 2022', has been uploaded to the 'Download Forms and Documents' page of our website at hangseng.com/empf. Member can also visit hangseng.com/empf/newsletter or scan the QR code printed on the Member Benefit Statement (for Financial Year of 2021/2022) \* to view the electronic 'Annual Member Newsletter 2022'. Member can contact Hang Seng MPF Service Hotline at (852) 2213 2213 to request a printed copy by mail, if necessary.

<sup>\*</sup> The Member Benefit Statement (for Financial Year of 2021/2022) was sent by mail to the members' corresponding address starting from mid-August 2022.

## 「周年成員通訊 2022」經已出版

## 2022年8月12日

恒生強積金每年均為成員刊發「周年成員通訊」,並與成員分享恒生強積金的最新消息。本期將涵蓋以下主題:

- 恒生強積金基金表現一覽;
- 恒生強積金獎項;
- 恒生強積金成員網上講座—免費網上講座;
- 強積金管理貼士;
- 助你輕鬆了解恒生強積金的主要計劃資料;及
- 轉換強積金計劃 須留意「投資空檔」。

請按此查閱「周年成員通訊2022」了解有關詳情。

此外,「**周年成員通訊2022**」已上載至我們的網頁hangseng.com/empf的「下載表格及文件」頁面,成員亦可瀏覽hangseng.com/empf/newsletter或掃瞄強積金成員權益報表(2021/2022財政年度)\*上的二維碼以查閱電子版的「**周年成員通訊2022**」。如有需要,成員可以致電恒生強積金服務熱線(852) 2213 2213索取郵寄的列印版本。

\* 相關強積金成員權益報表(2021-2022財政年度)已於2022年8月中旬起以郵寄形式寄予成員的通訊地址。